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Starting with the simplest images-apples for A, bowls for B, cat for C-Sara Pinto has
taken a magical leap in the concept of alphabet books. Each letter has a door, and
behind each door the objects arrange and rearrange themselves so that with every
letter the picture becomes more complex. Letter by letter, magical scenes unfold
inside the room. With gentle humor and charming design, this lift-the-flap alphabet
book transcends the genre to offer something truly unique.
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英语

绘本-1

图画书

评论

3岁前的记录：这本很有意思。一个字母，配一个图，这是老规矩了。此外呢，还有一
个翻翻页，配合字母的东东一样一样摆进去，最后摆满了一房间。呵呵。昊昊宝宝对这
本赞赏有加。外出时，只要看到个把字母，绝对会加一句：“这个和我书上的一模一样
~~”。至于字母嘛，正经念到前面七个，就开始叽里咕噜糊弄人啦~~
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